
Zarząd Powiatu  

Stalowowolskiego  

OZK.0022.5.1.2021 

Protokół Nr 114/2021  

z posiedzenia Zarządu Powiatu  

które odbyło się w dniu 18 lutego 2021 roku  

w Starostwie Powiatowym w Stalowej Woli  

Rozpoczęcie obrad o godz. 9:34 zakończenie o godz. 10:31 

W posiedzeniu udział wzięli:  

- Starosta Janusz Zarzeczny  

- Wicestarosta Mariusz Sołtys 

- Członkowie Zarządu: Grzegorz Idec, Stanisław Czochara  

Osoby z głosem doradczym:  

- Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda 

- Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

Osoby zaproszone:  

- Dyrektor PCPR w Stalowej Woli Tomasz Brymora (w zastępstwie w posiedzeniu uczestniczyły 

Kierownik Działu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych PCPR w Stalowej Woli Janina Czech 

i  Kierownik Działu Pomocy Społecznej PCPR w Stalowej Woli Anita Działak-Żak) 

- Naczelnik Wydziału T Katarzyna Wieprzęć 

- Naczelnik Wydziału IMP Alicja Mach (w zastępstwie w posiedzeniu uczestniczył Inspektor  

ds. Inwestycji i zamówień publicznych Łukasz Lebioda) 

- Naczelnik Wydziału AB Grzegorz Janiec  

Proponowany porządek obrad:  

1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Pismo Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Szansa” w Stalowej Woli 

w  sprawie wyrażenia zgody na zakup wyposażenia.  



4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania członków Komisji 

opiniującej wnioski o przyznanie środków finansowych dla organizacji pozarządowych 

działających na terenie Powiatu Stalowowolskiego zajmujących się wsparciem działań na 

rzecz osób niepełnosprawnych.  

5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie aktualizacji Uchwały Nr X/77/2019 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 6 września 2019 r. w sprawie ustalenia cen za usługi 

przewozowe w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej, dla których organizatorem jest Powiat Stalowowolski.  

6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie 

stawki dzierżawy za część działki o nr ew. 26/6 położonej w obr. 0006 HSW, Lasy 

Państwowe przy ul. E. Kwiatkowskiego 1, 37-450 Stalowa Wola. 

7. Przyjęcie Protokołu Nr 113/2021 z dnia 11 lutego 2021 roku.  

8. Wolne wnioski. 

9. Zamknięcie Posiedzenia.  

Ad. 1. Rozpoczęcie posiedzenia i stwierdzenie prawomocności obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny otworzył 114. posiedzenie Zarządu Powiatu. Następnie na podstawie 

listy obecności stwierdził prawomocność obrad.  

Ad. 2. Przyjęcie porządku obrad.  

Starosta Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie nad przyjęciem porządku obrad. Głosy: za – 4, 

przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  

Ad. 3. Pismo Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Szansa” w Stalowej Woli 

w sprawie wyrażenia zgody na zakup wyposażenia.  

Kierownik Działu Rehabilitacji Osób Niepełnosprawnych PCPR w Stalowej Woli Janina Czech 

poinformowała, że w planie wykonania kosztów działalności Warsztatu Terapii Zajęciowej przy 

Stowarzyszeniu Na Rzecz Dzieci i Młodzieży Niepełnosprawnej „Szansa” w Stalowej Woli za 

styczeń 2021 r., w kolumnie „Plan roczny” wymieniona została kwota 8000,00 złotych, która 

została przeznaczona na koszty zakupu lub wymiany wyposażenia. Zgodnie z § 19 ust. 2 

rozporządzenia Ministra Gospodarki Pracy i Polityki Społecznej z dnia 25 marca 2004 r. w sprawie 

warsztatów terapii zajęciowej /Dz. U. Nr 63 poz. 587/: „2. Za zgodą powiatu, nie więcej niż 3% 

środków Funduszu przeznaczonych na pokrycie rocznych kosztów działalności warsztatu można 

wykorzystać na niezbędną wymianę zużytego wyposażenia warsztatu lub jego dodatkowe 

wyposażenie”. Pani Janina Czech powiedziała, że Warsztat Terapii Zajęciowej przy 



Stowarzyszeniu „Szansa” w Stalowej Woli zwrócił się z prośbą o wyrażenie zgody na nabycie, 

ze  środków przeznaczonych na zakup lub wymianę wyposażenia, gilotyny, maszynki Big Shot 

Starter Kit, orbitreka i komputera za łączną kwotę 6 500,00 złotych. Zakup wyżej wymienionego 

wyposażenia nie przekroczy 3% wysokości środków PFRON, przeznaczonych na pokrycie 

rocznych kosztów działalności Warsztatu. Kierownik Działu Rehabilitacji Osób 

Niepełnosprawnych PCPR w Stalowej Woli Janina Czech stwierdziła, że prośba Warsztatu Terapii 

Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Szansa” w Stalowej Woli o wyrażenie zgody na nabycie, 

ze  środków przeznaczonych na zakup lub wymianę wyposażenia, gilotyny, maszynki Big Shot 

Starter Kit, orbitreka i komputera za łączną kwotę 6 500,00 złotych kwalifikuje się do 

pozytywnego rozpatrzenia. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia 

chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie nad rozpatrzeniem pisma Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu 

„Szansa” w Stalowej Woli w sprawie wyrażenia zgody na zakup wyposażenia i  wyrażeniem zgody 

na nabycie przez Warsztat Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Szansa” w Stalowej Woli, ze 

środków przeznaczonych na zakup lub wymianę wyposażenia, następującego sprzętu: gilotyny, 

maszynki Big Shot Starter Kit, orbitreka, komputera, za łączną kwotę 6 500,00  złotych. Głosy: 

za  –  4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu pozytywnie rozpatrzył pismo Warsztatu Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu 

„Szansa” w Stalowej Woli w sprawie wyrażenia zgody na zakup wyposażenia i wyraził zgodę  

na nabycie przez Warsztat Terapii Zajęciowej przy Stowarzyszeniu „Szansa” w Stalowej Woli,  

ze środków przeznaczonych na zakup lub wymianę wyposażenia, następującego sprzętu: gilotyny, 

maszynki Big Shot Starter Kit, orbitreka, komputera, za łączną kwotę 6 500,00 złotych.  

Ad. 4. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania członków Komisji 

opiniującej wnioski o przyznanie środków finansowych dla organizacji pozarządowych 

działających na terenie Powiatu Stalowowolskiego zajmujących się wsparciem działań na 

rzecz osób niepełnosprawnych.  

Kierownik Działu Pomocy Społecznej PCPR w Stalowej Woli Anita Działak-Żak powiedziała, że co 

roku ogłaszany jest otwarty konkurs ofert na realizację zadań publicznych dla organizacji 

pozarządowych działających na terenie Powiatu Stalowowolskiego zajmujących się wsparciem 

działań na rzecz osób niepełnosprawnych. Pani Anita Działak-Żak powiedziała również,  

że w  bieżącym roku na dofinansowanie zadania „Działania na rzecz osób niepełnosprawnych” 

przeznaczona zostanie kwota w wysokości 34 000,00 złotych. Wyżej wymieniona Kierownik 

Działu Pomocy Społecznej PCPR w Stalowej Woli poinformowała, że ogłoszony zostanie otwarty 

konkurs ofert na realizację zadań publicznych z zakresu wsparcia działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych w roku 2021. Pani Anita Działak-Żak powiadomiła, iż termin składania ofert 



w konkursie na realizację zadań publicznych z zakresu wsparcia działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych w roku 2021 upłynie 15 marca 2021 r. Oznajmiła ona, że konieczne jest 

podjęcie uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania członków Komisji 

opiniującej wnioski o przyznanie środków finansowych dla organizacji pozarządowych 

działających na terenie Powiatu Stalowowolskiego zajmujących się wsparciem działań na rzecz 

osób niepełnosprawnych. Starosta Janusz Zarzeczny wyjaśnił, że Zarząd Powiatu 

Stalowowolskiego musi spośród swoich członków powołać dwóch członków Komisji do 

opiniowania wniosków o przyznanie środków finansowych dla organizacji pozarządowych 

działających na terenie Powiatu Stalowowolskiego zajmujących się wsparciem działań na rzecz 

osób niepełnosprawnych. Pan Starosta zaproponował, aby Zarząd Powiatu spośród swoich 

członków powołał dwóch członków Komisji do opiniowania wniosków o przyznanie środków 

finansowych dla organizacji pozarządowych działających na terenie Powiatu Stalowowolskiego 

zajmujących się wsparciem działań na rzecz osób niepełnosprawnych, w osobach Starosty 

Janusza Zarzecznego i Wicestarosty Mariusza Sołtysa. Starosta Janusz Zarzeczny zarządził 

głosowanie nad podjęciem uchwały Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie powołania 

członków Komisji opiniującej wnioski o przyznanie środków finansowych dla organizacji 

pozarządowych działających na terenie Powiatu Stalowowolskiego zajmujących się wsparciem 

działań na rzecz osób niepełnosprawnych i nad powołaniem spośród członków Zarządu Powiatu 

dwóch członków Komisji do opiniowania wniosków o przyznanie środków finansowych dla 

organizacji pozarządowych działających na terenie Powiatu Stalowowolskiego zajmujących się 

wsparciem działań na rzecz osób niepełnosprawnych, w osobach Starosty Janusza Zarzecznego 

i  Wicestarosty Mariusza Sołtysa. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę Nr 114/768/2021 w sprawie powołania członków Komisji 

opiniującej wnioski  o przyznanie środków finansowych dla organizacji pozarządowych działających 

na terenie Powiatu Stalowowolskiego zajmujących się wsparciem działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych i powołał spośród swoich członków dwóch członków Komisji do opiniowania 

wniosków o przyznanie środków finansowych dla organizacji pozarządowych działających na 

terenie Powiatu Stalowowolskiego zajmujących się wsparciem działań na rzecz osób 

niepełnosprawnych, w osobach Starosty Janusza Zarzecznego i Wicestarosty Mariusza Sołtysa.  

 

 

 

 



Ad. 5. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie: przyjęcia projektu uchwały 

Rady Powiatu Stalowowolskiego w sprawie aktualizacji Uchwały Nr X/77/2019 Rady 

Powiatu Stalowowolskiego z dnia 6 września 2019 r. w sprawie ustalenia cen za usługi 

przewozowe w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności 

publicznej, dla których organizatorem jest Powiat Stalowowolski.  

Naczelnik Wydziału T Katarzyna Wieprzęć poinformowała, że w dniu 25 stycznia 2021 r. została 

opublikowana ustawa z dnia 21 stycznia 2021 r. o zmianie ustawy o szczególnych rozwiązaniach 

związanych z zapobieganiem, przeciwdziałaniem i zwalczaniem COVID-19, innych chorób 

zakaźnych oraz wywołanych nimi sytuacji kryzysowych oraz niektórych innych ustaw (Dz. U. 

z  2021 poz. 159). Pani Naczelnik Katarzyna Wieprzęć poinformowała również, że art. 3 

ww.  ustawy wprowadza z dniem 26 stycznia 2021 r. zmiany w ustawie z dnia 22 sierpnia 1997 r. 

o publicznej służbie krwi (Dz. U. z 2020 r. poz. 1777), poprzez dodanie art. 9a wprowadzającego 

m.in. ulgę w wysokości 33% na przejazdy w komunikacji krajowej środkami publicznego 

transportu zbiorowego, w tym autobusami. Wyjaśniła ona także, że wyżej wymieniona ulga 

przysługuje honorowemu dawcy krwi, który oddał co najmniej 3 donacje krwi lub jej składników, 

w tym osocze po chorobie COVID-19 i obowiązuje przy zakupie biletu jednorazowego wyłącznie 

w okresie ogłoszonego stanu zagrożenia epidemicznego albo stanu epidemii. Pani Naczelnik 

Katarzyna Wieprzęć poinformowała ponadto, że wyżej wymieniona ulga realizowana jest na 

podstawie przedstawionego przez osobę uprawnioną, zaświadczenia wydanego przez regionalne 

centrum, Wojskowe Centrum lub Centrum MSWiA. Naczelnik Wydziału Transportu 

poinformowała także, że środki finansowe na realizację uprawnień pochodzić będą z budżetu 

państwa. Wyjaśniła, że z uwagi na realizowane przez Powiat Stalowowolski przewozy powiatowe 

o  charakterze użyteczności publicznej oraz obowiązujący w tych przewozach cennik, przyjęty 

uchwałą Nr X/77/2019 Rady Powiatu Stalowowolskiego z dnia 6 września 2019 r. w sprawie 

ustalenia cen za usługi przewozowe w powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze 

użyteczności publicznej, dla których organizatorem jest Powiat Stalowowolski, który uwzględnia 

uprawnienia pasażerów do ustawowych ulgowych przejazdów środkami publicznego transportu 

zbiorowego, należy zaktualizować Załącznik nr 1 tej uchwały poprzez dodanie przedmiotowej ulgi 

w pkt. I. „Ceny biletów jednorazowych – cennik ogólny”. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał 

uczestników posiedzenia, czy chcieliby zadać pytania? Żadne pytania nie zostały zadane. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 114/769/2021 w sprawie: przyjęcia projektu uchwały Rady 

Powiatu Stalowowolskiego w sprawie aktualizacji Uchwały Nr X/77/2019 Rady Powiatu 

Stalowowolskiego z dnia 6 września 2019 r. w sprawie ustalenia cen za usługi przewozowe 

w  powiatowych przewozach pasażerskich o charakterze użyteczności publicznej, dla których 

organizatorem jest Powiat Stalowowolski.  



Ad. 6. Uchwała Zarządu Powiatu Stalowowolskiego w sprawie wyrażenia zgody na 

obniżenie stawki dzierżawy za część działki o nr ew. 26/6 położonej w obr. 0006 HSW, Lasy 

Państwowe przy ul. E. Kwiatkowskiego 1, 37-450 Stalowa Wola.  

Obecny na posiedzeniu Zarządu Powiatu Stalowowolskiego inspektor ds. inwestycji i zamówień 

publicznych Łukasz Lebioda poinformował, że Dyrektor Centrum Edukacji Zawodowej w Stalowej 

Woli zwrócił się do Zarządu Powiatu z wnioskiem o  wyrażenie zgody na obniżenie stawki 

dzierżawy o 30% za część działki o nr ew. 26/6 o powierzchni 135 m2 położonej przy 

ul. Kwiatkowskiego 1 w Stalowej Woli dla Apteki „ANTIDOTUM”, ul. Kwiatkowskiego 1, 37-450 

Stalowa Wola. Następnie Pan Inspektor poinformował, że dzierżawca zwrócił się do Dyrektora  

z wnioskiem o obniżenie czynszu o 30% w okresie od 1 marca 2021 r. do 31 grudnia 2021 r.  

w związku ze spadkiem obrotów spowodowanych pandemią COVID-19. Dodał on, iż do wniosku 

został załączony raport kasowy ze stycznia 2020 roku i stycznia 2021 roku pokazujący spadek 

obrotów o połowę. Następnie Pan Łukasz Lebioda poinformował, że dzierżawca swoją prośbę 

uzasadnia m.in. położeniem apteki tj. na obrzeżach miasta co powoduje, że jej główne dochody 

pochodzą od pacjentów leczących się w Ambulatorium przy ul. Kwiatkowskiego. Wyjaśnił przy 

tym, że od początku pandemii przychodnia przyjmuje znacznie mniej pacjentów, gdyż część 

konsultacji lekarskich odbywa się na zasadzie „teleporady” podczas których wystawiane  

są e-recepty, które następnie pacjenci realizują w pobliżu swojego miejsca zamieszkania. Ponadto 

w przychodni odbywa się zdecydowanie mniej zabiegów oraz wizyt lekarzy specjalistów,  

co również przekłada się na mniejszą ilość klientów apteki. Inspektor ds. inwestycji i zamówień 

publicznych IMP poinformował, że część działki nr 26/6 dzierżawiona jest od 20.08.2010 r.,  

a obecnie umowa dzierżawy zawarta jest do dnia 19.08.2023 r.. Następnie Pan Inspektor Łukasz 

Lebioda poinformował, że obniżenie stawki dzierżawy o 30% za część działki o nr ew. 26/6 

o powierzchni 135 m2 położonej przy ul. Kwiatkowskiego 1 w Stalowej Woli dla Apteki 

„ANTIDOTUM”, ul. Kwiatkowskiego 1, 37-450 Stalowa Wola będzie dokonane z 3000 złotych 

brutto miesięcznie na 2100 złotych miesięcznie. Pan Łukasz Lebioda poinformował również,  

że Wydział IMP proponuje obniżenie stawki dzierżawy o 30% w okresie od 1 marca do 30 czerwca 

2021 r. Starosta Janusz Zarzeczny zapytał, czy uczestnicy posiedzenia chcieliby zgłosić uwagi lub 

zadać pytania? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone, ani żadne pytania nie zostały zadane. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Zarząd Powiatu podjął uchwałę nr 114/770/2021 w sprawie wyrażenia zgody na obniżenie stawki 

dzierżawy za część działki o nr ew. 26/6 położonej w obr. 0006 HSW, Lasy Państwowe przy 

ul.  E.  Kwiatkowskiego 1, 37-450 Stalowa Wola.  

 

 



Ad. 7. Przyjęcie Protokołu Nr 113/2021 z dnia 11 lutego 2021 roku.  

Starosta Janusz Zarzeczny zapytał uczestników posiedzenia, czy chcieliby zgłosić uwagi dotyczące 

Protokołu Nr 113/2021 z dnia 11 lutego 2021 roku? Żadne uwagi nie zostały zgłoszone. Starosta 

Janusz Zarzeczny zarządził głosowanie. Głosy: za – 4, przeciw – 0, wstrzymujących się – 0.  

Protokół Nr 113/2021 z dnia 11 lutego 2021 roku został przyjęty.  

Ad. 8. Wolne wnioski.  

Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk omówił pismo Dyrektora Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej, ul. Kwiatkowskiego 2, 37-450 Stalowa Wola Pana Wojciecha 

Korkowskiego w sprawie wsparcia finansowego w 2021 roku w związku ze zwiększonymi 

kosztami funkcjonowania tego zakładu w czasie pandemii COVID-19. Pan Naczelnik Tomasz Wosk 

poinformował, że Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej, w treści 

swojego pisma poruszył temat ograniczeń i trudności, z jakimi zmagał się Samodzielny Publiczny 

Zakład Opieki Zdrowotnej w związku z  pandemią COVID-19 oraz temat większych wydatków 

związanych z istniejącą sytuacją epidemiczną. Pan Naczelnik Tomasz Wosk poinformował  

również, że Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej, Pan Wojciech 

Korkowski w wyżej wymienionym piśmie powiadomił, że Samodzielnemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej z siedzibą przy ul. Kwiatkowskiego 2 w Stalowej Woli brakuje 

aktualnie środków. Pan Tomasz Wosk oznajmił, że Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej, w wyżej wymienionym piśmie zwrócił się do władz powiatu z prośbą  

o wsparcie finansowe w zakresie częściowego pokrycia zwiększonych kosztów funkcjonowania 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w roku 2021 - wynikających 

z  konieczności przeciwdziałania COVID-19. Pan Naczelnik Tomasz Wosk poinformował,  

że Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Pan Wojciech Korkowski w 

wyżej wymienionym piśmie stwierdził, że wsparcie finansowe w zakresie częściowego pokrycia 

zwiększonych kosztów funkcjonowania Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej, 

ul. Kwiatkowskiego 2, 37-450 Stalowa Wola w roku 2021 - wynikających z konieczności 

przeciwdziałania COVID-19 pozwoliłoby temu zakładowi łatwiej organizować pracę i pokrywać 

zwiększone koszty w celu zapewnienia ciągłości świadczonych usług przez podmiot leczniczy. 

Pan Tomasz Wosk poinformował, że Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki 

Zdrowotnej Pan Wojciech Korkowski w omawianym piśmie nadmienił, że Samodzielny Publiczny 

Zakład Opieki Zdrowotnej, ul. Kwiatkowskiego 2, 37-450 Stalowa Wola jest jedyną placówką na 

terenie Miasta Stalowa Wola, a nawet w tej części Powiatu Stalowowolskiego, która była cały czas 

otwarta dla pacjentów od początku pandemii COVID-19. Pan Tomasz Wosk poinformował także, 

że Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej jest otwarty nadal, z pewnymi 

ograniczeniami wynikającymi z reżimu sanitarno-epidemiologicznego. Naczelnik Wydziału PKZ 



zawiadomił, że Dyrektor Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej, Pan Wojciech 

Korkowski w omawianym piśmie nie podał konkretnej kwoty wsparcia finansowego w zakresie 

częściowego pokrycia zwiększonych kosztów funkcjonowania Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej, ul. Kwiatkowskiego 2, 37-450 Stalowa Wola w roku 2021 

- wynikających z konieczności przeciwdziałania COVID-19, ale poinformował, że szacowane, 

dodatkowe koszty związane z reżimem sanitarnym, z utrzymaniem reżimu sanitarnego  

i z zakupami sprzętowymi środków ochrony osobistej oraz koszty nakładów osobowych na 

2021 rok wynoszą 90 000 złotych. Naczelnik PKZ poinformował, że Dyrektor Samodzielnego 

Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej Pan Wojciech Korkowski w omawianym piśmie 

zaznaczył, że Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej, z siedzibą przy 

ul.  Kwiatkowskiego 2 w Stalowej Woli będzie zadowolony z  każdej kwoty wsparcia finansowego 

w zakresie częściowego pokrycia zwiększonych kosztów jego funkcjonowania w roku 2021 

-  wynikających z konieczności przeciwdziałania COVID-19. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, 

że w związku tym, że Skarbnik Powiatu Elżbieta Kulpa nie uczestniczy w posiedzeniu, nie jest 

możliwa rozmowa o tym, czy będzie możliwe przekazanie środków finansowych na udzielenie 

wsparcia finansowego w zakresie częściowego pokrycia zwiększonych kosztów funkcjonowania 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w roku 2021 - wynikających z 

konieczności przeciwdziałania COVID-19. Naczelnik Wydziału PKZ powiedział, że Samodzielny 

Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej obsługuje mieszkańców całego Powiatu Stalowowolskiego, 

nie tylko Stalowej Woli. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu 

w dniu 18 lutego 2021 roku nie podejmie żadnej decyzji w sprawie wsparcia finansowego w 

2021 roku Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w związku ze zwiększonymi 

kosztami funkcjonowania tego zakładu w czasie pandemii COVID-19. Następnie Pan Starosta 

wyraził przypuszczenie, że na kolejnym posiedzeniu Zarząd Powiatu podejmie decyzję w sprawie 

wsparcia finansowego w 2021 roku Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej  

w związku ze zwiększonymi kosztami funkcjonowania tego zakładu w czasie pandemii COVID-19. 

Pan Starosta wyraził opinię, że musi wcześniej odbyć się rozmowa ze Skarbnik Powiatu Panią 

Elżbietą Kulpą na temat wsparcia finansowego w 2021 roku Samodzielnego Publicznego Zakładu 

Opieki Zdrowotnej w związku ze zwiększonymi kosztami funkcjonowania tego zakładu w  czasie 

pandemii COVID-19. Starosta Janusz Zarzeczny oznajmił, że Dyrektor Samodzielnego Publicznego 

Zakładu Opieki Zdrowotnej Pan Wojciech Korkowski złożył pisma w sprawie wsparcia 

finansowego w 2021 roku Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej,  

ul. Kwiatkowskiego 2, 37-450 Stalowa Wola w związku ze zwiększonymi kosztami 

funkcjonowania tego zakładu w czasie pandemii COVID-19 do różnych instytucji. Wicestarosta 

Mariusz Sołtys wyraził opinię, że 99 % pacjentów korzystających z usług świadczonych przez 

Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej, z siedzibą przy ul. Kwiatkowskiego 2,  



w Stalowej Woli jest mieszkańcami Stalowej Woli. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział,  

że z usług świadczonych przez Samodzielny Publiczny Zakład Opieki Zdrowotnej, 

ul.  Kwiatkowskiego 2, 37-450 Stalowa Wola korzystają również mieszkańcy innych gmin Powiatu 

Stalowowolskiego. Starosta Janusz Zarzeczny powiedział, że Zarząd Powiatu na posiedzeniu 

w  dniu 18 lutego 2021 roku nie podejmie decyzji w sprawie wsparcia finansowego w 2021 roku 

Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej, ul. Kwiatkowskiego 2, 37-450 Stalowa 

Wola w związku ze zwiększonymi kosztami funkcjonowania tego zakładu w czasie pandemii 

COVID-19. Pan Starosta powiedział, aby uczestnicy posiedzenia przemyśleli sprawę wsparcia 

finansowego w 2021 roku Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w związku ze 

zwiększonymi kosztami funkcjonowania tego zakładu w czasie pandemii COVID-19. Naczelnik 

Wydziału PKZ Tomasz Wosk omówił pismo Zarządu Ogólnopolskiego Związku Zawodowego 

Pielęgniarek i  Położnych Zakładowej Organizacji Związkowej przy Samodzielnym Publicznym 

Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli 

dotyczące sporu zbiorowego pomiędzy Ogólnopolskim Związkiem Zawodowym Pielęgniarek i 

Położnych Zakładową Organizacją Związkową przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów 

Opieki Zdrowotnej Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli a pracodawcą. Pan 

Naczelnik Tomasz Wosk poinformował, że Zarząd Ogólnopolskiego Związku Zawodowego 

Pielęgniarek i  Położnych Zakładowej Organizacji Związkowej przy Samodzielnym Publicznym 

Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli w 

swoim piśmie dotyczącym sporu zbiorowego pomiędzy Ogólnopolskim Związkiem Zawodowym 

Pielęgniarek i Położnych Zakładową Organizacją Związkową przy Samodzielnym Publicznym 

Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli a 

pracodawcą informuje, że z powodu niespełnienia zgłoszonych pismem z dnia 10 lutego 2021 

roku postulatów dotyczących poprawy warunków pracy i płacy grupy zawodowej pielęgniarek i 

położnych wszedł w spór zbiorowy z pracodawcą. Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz Wosk 

poinformował, że Zarząd Ogólnopolskiego Związku Zawodowego Pielęgniarek i  Położnych 

Zakładowej Organizacji Związkowej przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli w swoim piśmie dotyczącym 

sporu zbiorowego pomiędzy Ogólnopolskim Związkiem Zawodowym Pielęgniarek i Położnych 

Zakładową Organizacją Związkową przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli a pracodawcą informuje, że 

Ogólnopolski Związek Zawodowy Pielęgniarek i  Położnych Zakładowa Organizacja Związkowa 

przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowym Szpitalu 

Specjalistycznym w Stalowej Woli rozwiązania sporu będzie domagała się w trybie i na zasadach 

określonych w ustawie z dnia 23 maja 1991 roku o rozwiązywaniu sporów zbiorowych. Starosta 

Janusz Zarzeczny powiedział, że zna sprawę sporu zbiorowego pomiędzy Ogólnopolskim 



Związkiem Zawodowym Pielęgniarek i Położnych Zakładową Organizacją Związkową przy 

Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowym Szpitalu 

Specjalistycznym w Stalowej Woli a pracodawcą. Pan Starosta stwierdził, że musi dojść do 

porozumienia pomiędzy Ogólnopolskim Związkiem Zawodowym Pielęgniarek i Położnych 

Zakładową Organizacją Związkową przy Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli a pracodawcą. Starosta 

Janusz Zarzeczny powiedział, że inwestycje w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów 

Opieki Zdrowotnej Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli są realizowane i będą 

cały czas realizowane. Pan Starosta dodał, że Powiat Stalowowolski ma zabezpieczone środki 

finansowe na realizację inwestycji w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki 

Zdrowotnej Powiatowym Szpitalu Specjalistycznym w Stalowej Woli. Pan Starosta powiedział, że 

Powiat Stalowowolski ma trudności związane z bieżącym utrzymaniem Samodzielnego 

Publicznego Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej Powiatowego Szpitala Specjalistycznego 

w  Stalowej Woli. Następnie Naczelnik Wydziału AB Pan Grzegorz Janiec omówił sprawę 

planowanej budowy farmy wiatrowej w Gminie Zaklików. Wyjaśnił, że jest ona bardzo 

skomplikowana oraz czasochłonna jeśli chodzi o czynności urzędników ja załatwiających. Może 

ona z racji jej stopnia trudności w konsekwencji spowodować pewne roszczenia finansowe. Pan 

Naczelnik Grzegorz Janiec przypomniał, że w 2016 roku Rada Miejska w Zaklikowie ustaliła 

miejscowy plan zagospodarowania przestrzennego, który dotyczył pierwszego etapu budowy 

6  elektrowni wiatrowych. Pan Naczelnik Grzegorz Janiec oznajmił, że plan ten dotyczy obszaru 

znajdującego się na pograniczu 2 powiatów, 3 gmin i na pograniczu województwa. Omówił on 

mapę przedstawiającą planowaną lokalizację 6 elektrowni wiatrowych, które mają powstać  

w Gminie Zaklików. Naczelnik Wydziału AB Grzegorz Janiec przedstawił również prezentację 

dotyczącą planowanej budowy farmy wiatrowej w Gminie Zaklików oraz zagadnień prawnych 

związanych z realizacją tego przedsięwzięcia. Pan Naczelnik Grzegorz Janiec poinformował, że od 

16 lipca 2016 roku weszły w życie nowe przepisy dotyczące inwestycji w zakresie elektrowni 

wiatrowych. Następnie Pan Naczelnik Grzegorz Janiec powiedział, że te nowe przepisy 

wprowadziły rozwiązanie, które miało uporządkować proces inwestycyjny związany 

z  tworzeniem elektrowni wiatrowych, jednakże efektem tego rozwiązania są sytuacje, w których, 

gdy inwestor złożył wniosek na starych zasadach budowa elektrowni wiatrowej ma również 

odbywać się na starych zasadach, czyli bez brania pod uwagę faktu, że zasada 10 H dotycząca 

wyznaczenia strefy, w której ograniczona jest zabudowa dotyczy obecnie tylko zabudowy 

mieszkaniowej, natomiast nie dotyczy zabudowy wiatrakowej. Naczelnik Wydziału PKZ Tomasz 

Wosk, w odniesieniu do treści omawianej przez Naczelnika Wydziału AB Grzegorza Jańca 

prezentacji dotyczącej planowanej budowy farmy wiatrowej w Gminie Zaklików oraz zagadnień 

prawnych związanych z realizacją tego przedsięwzięcia stwierdził, że w zasięgu oddziaływania 



wyżej wymienionych 6 elektrowni wiatrowych, które mają powstać w Gminie Zaklików znajdą się 

praktycznie całe wsie. Pan Naczelnik Grzegorz Janiec odpowiedział, że niestety jest to prawda. 

Naczelnik Wydziału AB Grzegorz Janiec poinformował, że władze samorządów na terenie których 

powstają elektrownie wiatrowe obawiają się roszczeń zbiorowych od mieszkańców, które mogą 

być zgłaszane w przyszłości w związku z ograniczeniem zabudowy związanym z budową 

elektrowni wiatrowych. Pan Naczelnik Grzegorz Janiec przedstawił zakres oddziaływania jednego 

z wiatraków, które mają zostać wybudowane na terenie Gminy Zaklików. Pan Naczelnik Grzegorz 

Janiec powiedział również, że w zakresie oddziaływania tego wiatraka, na terenie Powiatu 

Stalowowolskiego znajduje się 850 działek. Naczelnik Wydziału AB Grzegorz Janiec 

poinformował, że nieruchomości znajdujące się w promieniu oddziaływania wiatraka zostaną 

zamrożone, a jeżeli samorządy nie podejmą starań, żeby do lipca następnego roku uchwalić 

miejscowe plany zagospodarowania przestrzennego, właściciele nieruchomości, które zostały 

zamrożone będą zgłaszać roszczenia do władz Powiatu Stalowowolskiego oraz do władz gmin. 

Starosta Janusz Zarzeczny wyraził opinię, że w interesie władz Powiatu Stalowowolskiego leży,  

w ramach obowiązujących przepisów prawnych, podjęcie działań zgodnych z wolą lokalnej 

społeczności. Pan Starosta wyraził opinię, że Powiat Stalowowolski w sprawie budowy elektrowni 

wiatrowych w Gminie Zaklików powinien wydać decyzję odmowną. Radny Stanisław Czochara 

zapytał, czy obecnie obowiązujące przepisy prawa dotyczące budowy elektrowni wiatrowych  

są bardziej korzystne dla inwestora niż dla samorządów? Naczelnik Wydziału AB Grzegorz Janiec 

odpowiedział, że tak. Sekretarz Powiatu Krzysztof Żminda zapytał, czy Zarząd Powiatu zamierza 

poruszyć temat planowanej budowy farmy wiatrowej w Gminie Zaklików podczas Sesji Rady 

Powiatu Stalowowolskiego, czy podczas Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie? Wicestarosta Mariusz 

Sołtys odpowiedział, że temat ten zostanie poruszony podczas Sesji Rady Miejskiej w Zaklikowie.  

Ad. 9. Zamknięcie Posiedzenia.  

Starosta Janusz Zarzeczny zamknął posiedzenie Zarządu Powiatu.  

Protokołował:  

Jędrzej Toman  

 Janusz Zarzeczny 
 Starosta Stalowowolski 
    (podpisano kwalifikowanym podpisem elektronicznym) 

 


